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que esmentàvem en començar aquesta Memoria. 

Si l ’Assegurança de Vellosa és una necessitai que 
cal resoldre i si l ’ùnica solució és de coordinar

la amb la Secció d’Invalidesa de la Mutual no 
podem defugir sistemàticament l ’estudi de la 

qüestió. Aquesta és una modificado, un perfec- 
cionament que cal admetre, però amb aquell rigo- 

rós control que aconsellàvem per tot el que afec

ta a reformes de la Mutual.

En rèsum, senyors Delegats, fixeu-vos bé i feu 

que s’hi fixin igualment els socis del vostre par

tit, que la Mutual va a resoldre un problema im- 

portantissim, estudieu a consciencia tots i cada un 
de vosaltres els projectes de solució que es plan- 

tegen, analitzeu-ne tots els inconvénients i sospe- 

seu-ne tots els avantatges, però no us tanqueu 

a una negativa sistemàtica ni us inspireu exclu- 
sivament en un criteri d’extrem conservadorisme. 

Cal conservar el que tenim, però també cal fer-ne 

noves adquisicions, progressar en una paraula, si 
és que es pot fer sense arriscar res del guanyat.

A  l ’Assemblea propera s ’haurà de resoldre 
aquest problema, teniu temps de meditar-hi llar- 
gament. i us preguem de fer-ho, car la vostra obli- 
gació será la de venir a aquella reunió amb criteri 
conscient i raonat.

Per la nostra part podem afirmar que el Con

sell de la Mutual en principi li plauria de veure 

estatuida l ’Assegurança de Vellesa i que per a 

aconseguir-ho sense perill per la Mutual 110 pla- 
nyerá estudis ni treballs posant-hi tota la seva 
voluntat.

Assegurança deis trenta primers dies de ma- • 
malattia.— Per alguns socis és reclamada aquesta 

nova forma de previsió.

És evident, que sense voler regate jar la conve- 

niència d’aquesta assegurança, no té ni de bon 

tros la transcendència i la importància de l’as
segurança de Vellesa.

No cal dir, dones, que per aquest extrem man- 

tenim augmentades encara les salvetats fetes en 

parlar de l’abans dita Assegurança de Vellesa.

El Consell en informar la proposició que consta 
en l’Ordre del Dia d’avui fa constar que en prin

cipi veti que l ’organització d’aquesta nova moda- 

ütat d’assegurança pot repercutir desa van tatjosa- 
ment a la Mutual i amb l’únic desig de donar 

satisfaccio ais companys que la reclamen acon-

sella en darrer terme que en tot cas sigui el Sin

dicat qui organitzi aquesta Secció amb completa 
independencia de la Mutual.

Ningú millor que vosaltres, senyors delegats, 

pot saber si real ment és una necessitat important 

l’assegurança que es demana i si els seus bene- 

fi cis compensen les dificultáis que podrien reper

cutir a la Mutual.

A  vosaltres toca resoldre i esperem que la vos
tra resolució serenament meditada será també en 

definitiva beneficiosa per a la Mutual.

* * *

I passem ara al resimi de la nostra actuado du

rant aquest darrer exercici.

En primer lloc hem de fer constar que el Con

sell ha tingut un especial interés en mantenir en 

tota la seva puresa l’esperit de companyonia que 

informa a la Mutual que 110 hi ha dubte que és 
un dels principáis factors del seu éxit.

Aquest esperii ben è vol que distingeix la nostra 

agrupado d’auxili mutu de les empreses mercan; 

tils l ’hem sostingut principalment en el tràmit de 

Tingrés de socis. Hem procurât que el Consell en 

admetre un sol-licitant tingués tots els elements 

de judici necessaris respecte al seu estât de salut 

i altres circumstàncies évitant, però, al company 

sempre que hem pogut la molèstia de révisions 
i informes sistemàtica.

Precisament el nostre esperit de companyonia 

ens ha fet recolli r i atendré en el possible les 

observacions i reclamacions dels companys i quan 

hem vist que el Reglament ens privava d ’atendre 

com enteniem que era de justicia alguna recla

mado equitativa i raonada hem procurât d’estu- 
diar-ho fins a concretar el nostre pensament i el 

nostre desig en una proposició, que és la que 

avui sotmetem a la vostra considerado i que es 

refereix a la forma de tram itado de les baixes 
per invalidesa.

Finalment el Consell ha mani f estât també el 

seu criteri inspirât en el benefici del company 

sempre que sigui compatible amb els interessos 

de l ’entitai en l ’informe de la proposició del com

pany Sotorra, en la qual es demana un jubilen.

Tots els arguments en contra que es poguessin 
adduir evidentment no pesen tant com la consi

derado aclaparant de què el dia de demà una


